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INTERPELACJA 

w sprawie odprowadzenia wód opadowych z rejonu ul. Strażackiej – 

zalewanie pałacyku Brassów 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie pilnych działań związanych ze 

skutecznym odprowadzeniem wód opadowych z rejonu ul. Strażackiej, które 

powodują zalewanie zabytkowego pałacyku Brassów. 

Moja interpelacja podyktowana jest troską o wyremontowany zabytkowy 

pałacyk przez nowych inwestorów, który jest notorycznie podtapiany przez 

wody opadowe, napływające na teren posesji z ulic okalających, a głównie  

z ul. Strażackiej. 

Pałacyk ma wykonane własne odwodnienie i drenaż, który został w pełni 

udrożniony, nie ma jednak szans sobie poradzić z ogromną ilością wód 

opadowych, które zalewają całą posesję z dróg należących do miasta 

Częstochowa. 

Wody powodują podmywanie fundamentów, a także inne awarie, które 

zaczęły występować na terenie posesji m.in. problem z zasilaniem monitoringu. 

Z informacji, które posiadam, ulicę Strażacką i tę okolicę obsługuje 

kolektor o średnicy 500 mm, a potrzebny jest co najmniej o średnicy 1000 mm, 

aby skutecznie odprowadzał wody opadowe. 

Dotychczasowe próby działań podejmowanych przez służby miejskie nie 

przyniosły oczekiwanego efektu, który wyeliminowałby opisywane zjawisko . 

Proszę o przedstawienie kosztów i preferowanego, skutecznego sposobu 

rozwiązania tego problemu wraz z harmonogramem czasu realizacji. 

Proszę również o ujęcie tego zadania w projektowanym budżecie miasta 

Częstochowy na 2024 rok. 

W załączeniu przesyłam film nagrany podczas opadów. 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


